
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz- Magyar Polgári Szövetség

Dr. Czira Szabolcs

.. .-t;/ofcQ
4

	

7

	

2000 OKT 0 fi.

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének

	

Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Várható-e a személyvonatok járatritkítása 2009-ben egyes vasúti vonalakon? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Szabó Pál
közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr !

A közelmúltban lakossági megkeresés érkezett hozzám, melyben azon aggodalmát fejti ki a
levélíró, mely szerint 2009-ben csökken a napközben Nyársapáton megálló személyvona t
járatok száma, egyes addig rendszeresen közlekedő járatokat megszüntetnek, illetve egyeseke t
csak a hét bizonyos napjain közlekedtetnek. Amennyiben ez a tervezet valós, és a járatritkítás
megtörténik, azzal jelentősen megnehezítik a településen élők közlekedését .

Sajnálatosnak tartanám, ha pont egy olyan környezetkímél ő tömegközlekedési eszközt
vennének el a kistelepülések lakóitól, mint a vonat . Ez ugyanis két dolgot eredményezhet : 1 . a
település elnéptelenedését ; 2. más a környezetre jóval károsabb eszközök igénybevételét . A
kistelepüléseknek, a magyar vidéknek, az országnak egyik sem szolgálja az érdekét .

Tudomásom szerint, az elképzelésről eddig az érintett település(ek) polgármestereive l
egyeztetést nem folytattak le . Előzetes egyeztetés nélkül elképzelhetetlennek tartom ilyen

jelentőségű döntés meghozatalát, ezért bízom benne, hogy nem lesznek járatritkítások .
Ugyanakkor a választókörzet országgyűlési képviselőjeként kötelességemnek érzem, hogy az
embereket pontosan, hitelesen informáljam a mindennapi életüket érint ő kérdésekben. Ennek
érdekében várom Miniszter Úr megtisztelő válaszát, annak vonatkozásában, hogy :

- Várható-e a Budapest és Szeged között közleked ő személyvonatok járatritkítása 2009 -
ben?
Tervezik-e egyes járatok közlekedési rendszerességének, megállóhelyeinek
módosítását?

- Valóban változik-e a Nyársapátot érintő menetrend?
Amennyiben igen, eredményezheti-e ez a település ellehetetlenülését ?

Budapest, 2008 . október 6 .
Tisztelettel :

	

Dr. Czira SZabo'cs
országgyűlési képviselő


	page 1

